
 

RADA MIEJSKA W SŁAWNIE 

ul. M.C. Skłodowskiej 9 

76-100 Sławno 
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           P r o t o k ó ł  Nr   36  / 2017 

       

   z sesji  Rady Miejskiej  w  Sławnie  odbytej  w dniu  31.03.2017r. - pod  

przewodnictwem    Edyty  Szczygielskiej    –   Przewodniczącej  Rady.    

 

       Sesję  rozpoczęto  o  godz. 9 
00  

 zakończono  o godz. 9
 15   

 

 Sesja  odbywała  się   w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  

 Na  stan   15 radnych    -   udział  w  sesji  wzięło  13   radnych. 

   Nieobecni:    -    Marcin  Bojaryn         

                         -    Dominik  Margielewski     

                               

       Ponadto w  sesji  udział wzięli :    

      ----------------------------------------  

 

Burmistrz,   z-ca  Burmistrza,  p. Skarbnik, Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie, 

dyrektorzy  i  kierownicy  jednostek   organizacyjnych   w  tym   szkół                           

i  przedszkoli,     pracownicy  UM,   zainteresowani   mieszkańcy  miasta  oraz   

przedstawiciele  prasy.                      

     /   listy  obecności  w  załączeniu  / 

   Na podstawie  listy  obecności  Przewodnicząca    stwierdziła,  że  na  sali  

obecnych jest  13  radnych  -   co stanowi  quorum  do  podejmowania 

prawomocnych  uchwał. 

       

       Przed   przyjęciem  porządku  obrad  -    Przewodnicząca  Rady   zgłosiła      

wniosek,  aby  wprowadzić  punkt  dodatkowy   tj.  podjęcie  uchwały  w sprawie  

  odrzucenia  w  całości   stanowiska  dotyczącego  zaopiniowania  uchwały                    

Nr XXXV/ 202/ 2017  Rady  Miejskiej  w Sławnie w sprawie projektu  

dofinansowania  sieci  szkół  podstawowych   i  gimnazjum  do  nowego  ustroju 

szkolnego.                    

  Projekt  tej  uchwały  był  omawiany  na  wczorajszym  wspólnym  posiedzeniu  

Komisji  RM   i  został  zaopiniowany  pozytywnie.     

 

     Powyższy wniosek  poddany  pod  głosowanie   -  został  przyjęty  jednogłośnie. 

                                          Innych  propozycji nie zgłoszono.   
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        Porządek obrad: 

    

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji  

3. Interpelacje  radnych. 

4. Wolna Trybuna. 

5.Sprawozdanie  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania Uzależnieniom   

i  Przemocy    za  2016  rok.       

6.Podjęcie  uchwał  w  sprawie : 

a/ nadania  nazwy  rondu    na   terenie   Miasta  Sławno,     

b/ wniesienia  wkładu  niepieniężnego  (  aportu)   do  Miejskiego  Przedsiębiorstwa     

Energetyki Cieplnej   Sp.  z  o.o.  w Sławnie,              

c/ odrzucenia  w  całości   stanowiska  dotyczącego  zaopiniowania  uchwały                       

Nr XXXV/ 202/ 2017  Rady  Miejskiej w Sławnie w sprawie projektu  dofinansowania  

sieci  szkół  podstawowych   i  gimnazjum  do  nowego  ustroju szkolnego,     

    d/ dostosowania   sieci  szkół  podstawowych  i  gimnazjum do  nowego  ustroju      

szkolnego  na okres  od  1 września 2017 r.  do  dnia  31 sierpnia  2019 r.,             

e/ wyboru  osoby  na  członka  Rady  Seniorów   w  Sławnie,         

f/ zmiany  budżetu  Miasta  Sławno  na   2017  rok,      

    g/ zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej   Miasta  Sławno  na lata   2017   –     

    2030.    

    7 .Odpowiedzi  na  interpelacje radnych. 

    8. Wnioski  i  zapytania  radnych.   

 

 

  Ad. 1     

  --------                 

       Jednogłośnie   przyjęto  dzisiejszy  porządek  obrad  z  wcześniej      

przegłosowaną  zmianą.   

 

  Ad. 2                                      

  -------               

          Do  zapisu   protokołu  z   poprzedniej   sesji   uwag  nie  zgłoszono.         

Jednogłośnie    przyjęto    w  wersji   przedłożonej. 

                                    

  Ad.3 

    -------                            

                                           Interpelacji  nie  zgłoszono.            

 

  Ad.4 

    ------  

                        W  ramach  „ Wolnej Trybuny ”    głosu  nie  zabrano.     
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        Ad. 5  

       -------- 

       Do  przedłożonej  informacji  o  realizacji  Miejskiego Programu  Przeciwdziałania      

Uzależnieniom  i   Przemocy  za   2016 r.  -  uwag  ani   zapytań  nie  zgłoszono.     

      W  wyniku  głosowania   -  jednogłośnie  przyjęto   powyższą  informację.        

           /  informacja  w załączeniu  /   

   Ad.6  

    -------  

   Przedłożone  projekty  uchwał  były  szczegółowo przeanalizowane na  

posiedzeniach  komisji  stałych  Rady, na  których   uczestniczył  zastępca  Burmistrza, 

p. Skarbnik    oraz  pracownicy  Urzędu  w  celu    udzielania  wyjaśnień   i  odpowiedzi  

na  zadawane  pytania  radnych.   

    Powyższe   projekty  zostały   zaopiniowane  pozytywnie.   
                                                  

Ad. 6a 

---------                

    Rada   12  głosami  „za”  i  1 „ wstrzymującym”    podjęła  Uchwałę  Nr  

XXXVI/ 203 /2017  w  sprawie   nadania  nazwy  rondu    na   terenie   Miasta  

Sławno.     

  

 / nadaje  się  rondu  położonemu  u  zbiegu ulic :   Jedności  Narodowej,  

Polanowskiej, Koszalińskiej   i  Józefa  Chełmońskiego  nazwę  -  Rondo  700  - lecia/      

   

                 /  uchwała  w załączeniu   /    

Ad. 6b 

         --------  

      12  głosami  „za”   i  1  „ wstrzymującym”  podjęto  Uchwałę  Nr  XXXVI /204 / 

2017  w  sprawie  wniesienia  wkładu  niepieniężnego  (  aportu)   do  Miejskiego  

Przedsiębiorstwa   Energetyki Cieplnej   Sp.  z  o.o.  w Sławnie.             

 

                                         /  uchwała w załączeniu   /        

Ad.6c  

         --------        

        Rada    11  głosami „za”   i  2   „ wstrzymującymi ”    podjęła  Uchwałę   Nr  

XXXVI/ 205 / 2017   w  sprawie    odrzucenia  w  całości   stanowiska  dotyczącego  

zaopiniowania  uchwały   Nr  XXXV/ 202/ 2017  Rady  Miejskiej  w  Sławnie                     

w sprawie projektu  dofinansowania  sieci  szkół  podstawowych   i  gimnazjum  do  

nowego  ustroju szkolnego.     

 

 /  Odrzuca się w całości stanowisko Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu 

Oddziału w Sławnie wyrażające negatywną opinię w sprawie przedstawionej uchwały Nr 

XXXV/202/2017 Rady Miejskiej w  Sławnie z dnia 7 marca 2017r. w sprawie projektu 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjum do nowego ustroju szkolnego /      

 

  /  uchwała w załączeniu / 
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    Ad. 6d 

    ---------       

 Rada  9  głosami  „za” 1 „ przeciwnym” i  3   „ wstrzymującymi ”   podjęła    

Uchwałę  Nr  XXXVI  /206 / 2017  w  sprawie  dostosowania   sieci  szkół  

podstawowych  i  gimnazjum do  nowego  ustroju  szkolnego  na okres  od                         

1 września 2017 r.  do  dnia  31 sierpnia  2019 r.             

 /  uchwała w załączeniu / 

     Ad. 6e    

     ---------      

     Na  wspólnym   posiedzeniu  Komisji  Rady  Miejskiej  w  dniu  wczorajszym    

na   członka  do  Rady  Seniorów  w  Sławnie   zaproponowano   radnego   Stanisława 

Szkudlarka.  W/w    w  dniu  dzisiejszym     podtrzymał   wyrażenie  wczorajszej  

zgody  na  udział  w  tej  Radzie.                 

 

      W  wyniku  głosowania   12  głosami  za”  i  1  „ wstrzymującym”    podjęto    

Uchwałę   Nr  XXXVI / 207 / 2017  w  sprawie     wyboru  osoby  na  członka  Rady  

Seniorów   w  Sławnie.  

     

      / Wybiera się  na  członka  Rady  Seniorów  w Sławnie   Stanisława  Szkudlarka. /        

 

             /  uchwała w załączeniu /     

     Ad. 6f    

 --------- 

      Rada    jednogłośnie   podjęła   Uchwałę   Nr   XXXVI / 208 / 2017   w  sprawie   

 zmiany   budżetu  Miasta  Sławno  na  2017  rok.   

                      /  uchwała w załączeniu /     

     Ad. 6g   

     --------- 

      Jednogłośnie    podjęto    Uchwałę   Nr  XXXVI / 209 / 2017   w  sprawie   zmiany  

wieloletniej   prognozy  finansowej   Miasta  Sławno  na lata  2017   – 2030.    

        

            /  uchwała w załączeniu /     

  Ad. 7 

  ---------                              

                                    Interpelacji  nie  zgłoszono.      

   Ad. 8 

   -------- 

                               Wniosków  ani  zapytań  nie zgłoszono.     

 

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  sesji   Przewodnicząca   zamknęła    obrady.   

                                                                                          

   Protokołowała                   Przewodnicząca    Rady     

   Teresa   Ożóg                                                             / - /        Edyta  Szczygielska       

       


